



**Jim Watson**  
Mayor/Maire

**Office of the Mayor**  
City of Ottawa

110 Laurier Avenue West  
Ottawa, Ontario K1P 1J1  
Tel.: 613-580-2496  
Fax: 613-580-2509  
E-mail: [Jim.Watson@ottawa.ca](mailto:Jim.Watson@ottawa.ca)

**Bureau du Maire**  
Ville d'Ottawa

110, avenue Laurier Ouest  
Ottawa (Ontario) K1P 1J1  
Tél. : 613-580-2496  
Télééc. : 613-580-2509  
Courriel : [Jim.Watson@ottawa.ca](mailto:Jim.Watson@ottawa.ca)

**Association of Local Public Health Agencies (alPHA)**

Dear alPHA members,

The City of Ottawa welcomes participants of the **2015 Association of Local Public Health Agencies (alPHA) AGM & Conference**, hosted by Ottawa Public Health in partnership with alPHA, and taking place at the Marriott Ottawa Hotel in the heart of our nation's capital, from June 7<sup>th</sup> to 9<sup>th</sup> 2015.

Delegates will have a marvellous opportunity to tour the historic Parliament Hill, in addition to having the chance to view the treasure trove of art at the National Gallery of Canada, along with the fascinating exhibits at the ultra-modern Canadian War Museum, the newly renovated Canadian Museum of Nature, and the impressive Canadian Museum of History, just across the Ottawa River. Participants will also want to explore the revitalized Lansdowne Park and new TD Place, home of the Ottawa REDBLACKS CFL team, and Ottawa Fury FC North American Soccer League team.

The bustling ByWard Market heritage district, along with the trendy Elgin Street, Glebe and Westboro quarters, as well as the vibrant Chinatown and Little Italy neighbourhoods, combine to offer a truly panoramic venue for the conference attendees.

Ottawa looks forward to your visit.

Sincerely,

**Association of Local Public Health Agencies (alPHA)**

Mesdames et Messieurs les membres de l'alPHA,

La Ville d'Ottawa est heureuse d'accueillir les participants à **l'assemblée générale et la conférence annuelles de l'Association of Local Public Health Agencies (alPHA)**, organisées par Santé publique Ottawa en partenariat avec l'alPHA, qui auront lieu du 7 au 9 juin 2015 à l'hôtel Marriott Ottawa, au cœur de notre capitale nationale.

Les participants auront une merveilleuse occasion de visiter l'historique Colline du Parlement, d'admirer les trésors du Musée des beaux-arts du Canada et de découvrir les fascinantes expositions de l'ultramoderne Musée canadien de la guerre, du Musée canadien de la nature nouvellement rénové et de l'impressionnant Musée canadien de l'histoire, juste de l'autre côté de la rivière des Outaouais. Ils pourront aussi explorer le parc Lansdowne, qui a récemment fait peau neuve, ainsi que la nouvelle Place TD, domicile du ROUGE et NOIR d'Ottawa, équipe de la Ligue canadienne de football, et du Fury FC d'Ottawa, équipe de la Ligue nord-américaine de soccer.

De plus, le dynamique et l'historique Marché By, le secteur branché de la rue Elgin, le quartier Glebe, le quartier Westboro, l'animé quartier chinois et la Petite Italie sauront charmer les visiteurs.

Ottawa se réjouit à l'avance de votre visite.

Meilleures salutations.

Jim Watson  
Mayor/Maire

